

Proud partner and sponsor of name of Hoke
County.



Hope Lives Here: A Community United for Suicide Prevention

Date: October 15, 2026

Time: 5:00 PM- 8:00 PM (Doors
open at 4:30 PM)

Location: Robert A. Wright

Agricultural Building

645 East Palmer Street, Raeford,
NC 28376

Join us for an inspiring evening of hope, connection, and action as our community comes together to share stories, resources, and meaningful conversations about suicide prevention. Together, we can raise awareness, strengthen support, and help create a community where no one feels alone.

Featured Panelists: Darkita Gill, Michael Cummings, Josy Palmer, and Pastor Craig Alford.

To Register: [Hope Lives Here: A Community United for Suicide Prevention](#)

Healthy Blue is a Medicaid plan offered by Blue Cross and Blue Shield of North Carolina. Blue Cross and Blue Shield of North Carolina is an independent licensee of the Blue Cross and Blue Shield Association. ® Marks of the Blue Cross and Blue Shield Association. All other marks are the property of their respective owners.

Blue Cross and Blue Shield of North Carolina complies with applicable federal civil rights laws and does not discriminate based on race, color, national origin, age, disability, creed, religious affiliation, ancestry, sex, gender identity or expression, or sexual orientation.

You can get free materials in large print and other auxiliary aids and services. Call **844-594-5070 (TTY 711)**. If English is not your first language, free interpreter services are available. Call **844-594-5070 (TTY 711)**.

Español (Spanish):

Blue Cross and Blue Shield of North Carolina cumple con las leyes federales de derechos civiles aplicables y no discrimina a las personas por raza, color, nacionalidad, edad, discapacidad, creencias, afiliación religiosa, ascendencia, sexo, identidad o expresión de género u orientación sexual.

Puede obtener materiales gratuitos en letra grande y otras ayudas y servicios auxiliares. Llame al **844-594-5070 (TTY 711)**.

Si el inglés no es su lengua nativa, dispone de servicios gratuitos de interpretación. Llame al **844-594-5070 (TTY 711)**.

中国人 (Chinese):

Blue Cross and Blue Shield of North Carolina 遵守適用的聯邦民權法，不因種族、膚色、國籍、年齡、身體殘障、信條、宗教信仰、血統、性別、性別認同或表達，或性取向進行歧視。

您可以免費獲得各種資料的大字版以及其他輔助工具和服务。請致電 **844-844-594-5070 (TTY 711)**。如果英語不是您的首選語言，我們提供免費的翻譯服務。請致電 **844-594-5070 (TTY 711)**。